
 
  Protokoll elevrådsmöte 240924 
 

 Välkomna! 

1. Vilka är här? Samtliga närvarande presenterade sig det saknades 

representanter från fem klasser. 

 

2. Föregående protokoll 

 

3. Uppdrag från föregående elevråd:  

• Har samtliga klasser diskuterat ordningsreglerna i klasserna? Varför 

de olika reglerna finns och vad de har för syfte? 

• Har samtliga klasser diskuterat och upprättat klassrumsregler? 

Samtliga närvarande återkopplade att de har gått igenom ordningsreglerna 

i sina klasser samt upprättat klassrumsregler. 

Det framkommer att flera av klasserna inte haft klassråd inför elevrådet, 

vilket måste schemaläggas regelbundet. Viktigt att ansvariga lärare i 

respektive elevgrupp genomför klassråd i sin klass varannan vecka. Det ska 

alltid ha genomförts ett uppdaterat klassråd inför kommande elevråd med 

fokus på uppdragen samt vad klassen vill lyfta vidare till elevrådet.  

 

4. Arbetsmiljö – finns det något att justera, laga eller förbättra.  

• Viktigt att tänka på att stänga toalettdörrar. 

 

5. Information från ledningen eller elevhälsan   

Inget denna gång. 

 

 



 
 

6. Övriga frågor 

• Eleverna önskar iPads till sina klasser att använda i undervisningen. 

• Skateramper önskas samt tillgång till fler skateboards. 

• Käpparhästar samt hinderbana önskas av de yngre eleverna.  

 

7. Uppdrag till klasserna inför nästa elevråd: 

• Hur kan vi gemensamt ta hand om skolans inre-och yttre miljö?  

• Samtala i klasserna om att ta hänsyn till varandra och respektera 

varandras privata tillhörigheter. 

 
8. Mötets avslutande 

 

Nästa möte torsdag 21/10 9:00 i Diamanten med kurator Sandra och 

bitr rektor Anna! 

 


